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W Wiśle spotkali się przedstawiciele ośrodków narciarskich. Przez trzy dni debatowano o nowościach w
branży jak i o zmianach w prawie.

Jak mówi nam Jerzy Adamski dyrektor biura Polskich Stacji Narciarskich i Turystycznych – Stowarzyszenie
reprezentuje zarówno wielkie ośrodki narciarskie jak i właścicieli niewielkich wyciągów, bo każdy z tych
gestorów ma podobne problemy. Z budową, eksploatacją i ochroną środowiska. Jednak na przeszkodzie stoi
również nasze prawo – często rozbieżne od tego europejskiego.

POSŁUCHAJ

Podczas spotkania rozmawiano także o ciągle nieuchwalonym tzw. prawie śniegowym. W tej chwili Ministerstwo
Sportu i Turystyki przygotowuje założenia do projektu ustawy o szlakach turystycznych.

POSŁUCHAJ

Właściciele wyciągów czekają na nowe przepisy przede wszystkim z uwagi na problemy z rozbudową stacji
narciarskich. Chodzi o prywatnych właścicieli gruntów, którzy nie chcą ani dzierżawić ani sprzedawać terenów, po
których mogliby jeździć narciarze. Jak mówiono podczas konferencji – nie chodzi o to by taki właściciel dostał marne
grosze za użyczenie terenu, ale by mógł partycypować także w dochodach jakie jego teren generuje.
 

Jan Bacza
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